
Det har vært ett styremøte i 2009. 

I Olsahuset har fortsatt Eidesvik leieavtale i øverste etasje, den utgår i 2009, men Eidesvik har 
opsjon på 2 nye år og det jobbes med fornying av avtalen. 

I 1. etasje har det vært utleie til en familie i en periode, samt utleie til tyske lærlinger fram til jul. 

For tiden har vi ikke klart å få nye leietagere i denne etasjen, det jobbes med saken. 

Det har vært søkt om tilskudd fra Finnås kraft til skifting av vinduer i Bergeshuset. Søknaden 
pålydende kr. 20.000,- ble innvilget. 

Styret har også hatt søknad til Bømlo kommune om kulturstønad til samme formålet. Denne 
søknaden ble avslått pga. lagsmedlemmenes aldersgruppering, vi er for gamle. 

Den 15/3 var det dansegalla på Bygdatunet med ”Ingemars”, 430 betalende møtte opp til 
danseaften. 

På Skjærtorsdag gikk den tradisjonelle turen fra Bergeseidet, med mange trofaste deltagere i 
regnvær, men pølser, saft, vafler og kaffe smakte som vanlig. 

Kystsogevekene med Langevåginnslag den 30/8, som vanlig med Lasse Skjoldal som konferansier 
og ellers tradisjonelt program. 

Den 17/9 var det mimrekveld på Bergeshuset med gammel musikk og bilder. 

Det har vært arr. slektsgranskingskurs for skoleelever og voksne. 

Svanhild har skaffet folk til dugnadsarbeider på Hilleborgstova og Svein Strand har jobbet med div. 
på Olsahuset og engasjert seg vedr. Ådnohytta. 

Årets Leidarsteidn har blitt mottatt med begeistring og honnør til Bernt Emil. 

Styret takker for gaver og bidrag som er kommet til laget. 

05.02.2009 
Odd Engen.


